
PROTOKOLL nr 23
vid sammanträde den 8/12/58 i Djurgårdens Idrottsförening: 
överstyrelse på Stadion.

NÄRVARANDE: Nordlund, Eckerbrant, Rinman, Norén, Lilie
quist och Lövdahl under §§ 194-195.

Förhindrad: Dunér.

Förskott på anslag:
§ 184.

Meddelade skattmästaren, att bordtennissektionen begärt förskott på 
sitt anslag, vilket hittills till en mycket ringa del kunnat utbetalas. 
I väntan på avräkning från ishockeysektionen var huvudkassan f.n. hårt an
strängd, men ett belopp på kr. 500:- beräknades i alla fall kunna lösgöras 
för bt-sektionens omedelbara behov och gavs därför skattmästaren i uppdrag 
göra en sådan utbetalning.

Som glädjeämne från sektionen rapporterades 6-0-seger i allsvenskan över 
Karlstads-Göta i senaste matchen.
Ahearnecupens redovisning:

§ 185.
Efter diskussion om de redovisningar från ishockeyturneringen om Ahearne 

cup, vilka hittills varit mer eller mindre otillgänliga för föreningens in
syn, uppdrogs åt Nordlund arrangera så, att dylik redovisning presteras för 
den 1957/58 genomföra turneringen.

Kravet på BK Sparta:
§ 186.

Rapporterade Rinman, att betalningsförläggande nu genom Justitia utgått 
till BK Sparta i Malmö för dess sedan 2 år oreglerade skuld till förening
ens brottningssektion på c:a kr. 3.000:-

Finska backhoppare klara:
§ 187.

Rapporterade Norén, att skidsekr. Nirling erhållit skriftlig bekräftelse 
från Åke Svensk, att två finska backhoppare (med egna resor betalda) är 
klara för deltagande i DIF:s backvecka 1 febr. 1959.

Autografer och goodwill:
§ 188.

Då det visat sig att mängder av de autografbrev, som kommer till DIF:s 
mer namnkunniga stjärnor oftast blir liggande obesvarade trots förekomsten 
av svarsporton, föreslog sekreteraren att ÖS skall gå i författning att 
framställa dylika autografer i faksimil och tillsammans med någon reklam
broschyr om DIF tillställa autograf-jägarna dessa. Därmed skulle den good
will kring Djurgården, som dessa i regel yngre "autografare" representerar 
tillvaratas. Beslöts på lämpligt sätt meddela sektionerna härom och upp
dra åt Liliequist skaffa fram de tekniska detaljerna.

Tumba-ärende:
§ 189.

På förekommen anledning uppdrogs åt vice ordf. att i profylaktiskt av
seende ta kontakt med T. Adenby och dennes samröre med Tumba i diverse 
utanför idrotten stående angelägenheter.

Tackskrivelse:
§ 190.

Föredrogs tackskrivelse från Svenska Skidförbundets ordf. Sigge Berg
man för den guldplakett, som DIF uppvaktat honom med personligen i samband 
med förbundets 50-årsjubileum.



forts. prot. nr 23 den 8/12/58.

Medlemsärende:
§ 191.

En framställning från kapten Gösta Lindwall i Kiruna om erhållande av 
ett DIF-märke för hans dotters del bifölls så till vida, att hon skulle 
erbjudas att bli medlem i föreningen på vanliga villkor och dymedelst 
också få rätt inköpa det önskade märket.

Uppvaktning:
§ 192.

Beslöts uppvakta kanslisten Allan Othberg med en blomsterkondoleans 
med anledning av hans hustrus frånfälle.

Lokalproblemen:
§ 193.

Redogjorde Lövdahl för det sammanträde han just anlänt från i regi av 
Barnavårdsnämnden, vid vilket han ytterligare betonat nödvändigheten av 
nämndens stöd i den mån Djurgården skulle kunna fullfölja sin uppgift att 
intensifiera sin ungdomsverksamhet. Positivt intresse syntes föreligga 
för sådant utökat stöd, men Lövdahl bedömde utsikten att få någon lokal 
klar inom kort som tämligen mörk. Men i slutet av 1959 kan saken kanske 
ha mognat, ansåg han sig våga anta.

Nyförvärven:
§ 194.

Diskuterades med utgångspunkt från att Nils Nilsson, som redan skrivit 
på bindande fotbollspapper för DIF, senare förklarat sig inte beredd full
följa sin övergång. Nordlund ansåg sig i sin egenskap av arbetsförmedlare 
åt N.N. böra ha blivit underrättad i så god tid, att han i sin tur getts 
tillfälle på skonsammast möjliga sätt ge den tilltänkta arbetsgivaren be
sked om sakernas ändrade läge.

Lucia-fest:
§ 195.

Beslöts avsluta sammanträdet med deltagande i damsektionens i de nedre 
klubblokal-regionerna inledda Luciafest och därmed sprida extra glans 
över denna.

Utanför protokollet men i ett betydelsefullt ärende anmälde fot
bollagets kapten Gösta Sandberg sitt och övriga A-lagsspelares intresse 
för ett klokt avgörande av tränarfrågan. Sandberg förutsatte, att nytt 
kontrakt ej skall skrivas med den nuvarande tränaren. I motsatt fall för
klarade han sig ej kunna svara för följderna. Varje annan lösning av trä
narfrågan än ett förnyande av den nuvarande tränarens kontrakt bedömde 
Sandberg som en förbättring av en situation, som han nu såg mycket mörkt 
på. Då sekreteraren anser denna fråga synnerligen vital för hela föreningen 
och Sandberg lojalitet och lyhördhet ej kan ifrågasättas, har sekreteraren 
velat göra denna randanmärkning till detta protokoll.

K.L.


